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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:628 Planskilda korsningar och obevakade korsningar på järnväg

För någon vecka sedan hände en olycka med bil och tåg mellan Älmhult och 
Olofström. Det var vid en obevakad övergång. Det är bara tio år sedan det 
hände senast vid samma övergång och då med dödlig utgång.  Det finns också 
ett antal ej planskilda korsningar kvar på stambanan, där det ibland händer att 
bommarna inte går ned när tågen kommer. 

Min fråga till statsrådet Anna Johansson är:

 

Avser statsrådet att i den kommande infrastrukturpropositionen åtgärda 
problemet med obevakade och ej planskilda järnvägskorsningar?

………………………………………

Monica Haider (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-04
Besvaras senast
2015-06-17 kl. 12.00


